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006/18 Godkjenning av møtebok 

009/18 Strategi og prinsipp for pleie- og omsorgstenestene i Osterøy kommune 

  

  



 

 

005/18: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

  

   

07.03.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det var ingen merknadar til innkalling og saksliste.  
 

RFF - 005/18 VEDTAK: 

"Innkalling og sakliste vert godkjent." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

006/18: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå  17.01.18 vert godkjend. 

 

 

07.03.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det var ingen merknadar til møteboka.  
 

RFF - 006/18 VEDTAK: 

Møteprotokoll frå  17.01.18 vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

009/18: Strategi og prinsipp for pleie- og omsorgstenestene i Osterøy kommune 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Osterøy kommune legg til grunn prinsippa, tiltaka og framdrifta slik dei er skisserte i rådmannen si 
saksutgreiing, sjå punkt 1 – 10 under konklusjon for sine pleie- og omsorgstenester. 

 

14.02.2018 ARBEIDSMILJØUTVALET 

Sektorleiar HOS orienterte om saka.  
 



 

 

AMU - 008/18 VEDTAK: 

AMU tek informasjonen til orientering. 

 

26.02.2018 ELDRERÅDET 

Audun Mosevoll gjekk frå møtet kl. 15.40 - fire medlemmer til stades. 
 ----------------------------------------------------------------------------------------------  
Sektorleiar for helse- omsorg og sosial møtte i saka for å gi ei orientering.  
---------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Eldrerådet kom med slik tilråding til heradsstyret: 
 
"Osterøy eldreråd har studert og drøfta konsulenten Vist sitt bidrag for den framtidige 
omsorgstenesta i Osterøy. Det er eit spanande og tankevekkjande bidrag, som gjev oss alle 
utfordringar til aktiv utvikling til omsorgstenestene i kommunen.  
Eldrerådet vil gjerne delta i denne prosessen saman med aktuelle brukarar. 
 
Eldrerådet vil særlig peike på no:  
  
1. Hovudmålet for omsorgstenestene må vera at eldre og sjuke kjenner seg trygge på å få turvande 
bistand (konf. helse- og omsorgsplanen) når det trengs.  
  
2. Legg me «omsorgstrappa» til grunn for utviklingsarbeidet vårt er det heilt turvande å fokusere på 
alle trinna i trappa, ikkje berre det øvste (tal sjukeheimsplassar). Det er berre ved å byggja frå fyrste 
trinn at ein etter kvart kan få det rasjonelle tal sjukeheimsplassar i kommunen og eit balansert 
tenestetilbod.  
  
3. "Bufellesskap/ omsorgsbustad + "  må utviklast ved Osterøytunet eller knytt til dette." 
  
 AVRØYSTING 
Tilrådinga vart samrøystes vedteke.   
 
 

ELD - 007/18 VEDTAK: 

Eldrerådet si tilråding til heradsstyret: 
  
"Osterøy eldreråd har studert og drøfta konsulenten Vist sitt bidrag for den framtidige 
omsorgstenesta i Osterøy. Det er eit spanande og tankevekkjande bidrag, som gjev oss alle 
utfordringar til aktiv utvikling til omsorgstenestene i kommunen.  
Eldrerådet vil gjerne delta i denne prosessen saman med aktuelle brukarar. 
 
Eldrerådet vil særlig peike på no:  
  
1. Hovudmålet for omsorgstenestene må vera at eldre og sjuke kjenner seg trygge på å få turvande 
bistand (konf. helse- og omsorgsplanen) når det trengs.  
  
2. Legg me «omsorgstrappa» til grunn for utviklingsarbeidet vårt er det heilt turvande å fokusere 
på alle trinna i trappa, ikkje berre det øvste (tal sjukeheimsplassar). Det er berre ved å byggja frå 
fyrste trinn at ein etter kvart kan få det rasjonelle tal sjukeheimsplassar i kommunen og eit 



 

 

balansert tenestetilbod.  
  
3. "Bufellesskap/ omsorgsbustad + "  må utviklast ved Osterøytunet eller knytt til dette. " 
  
  

 

07.03.2018 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne kom med slik tilråding til heradsstyret: 
 
"Rådet ønskjer å slutte seg til eldrerådet si tilråding. I tillegg ønskjer rådet at det skal leggjast vekt på 
universell utforming under bygginga av nye omsorgsbustader. Det er viktig å presisere at det bør 
leggjast vekt på universell utforming for alle slags typar funksjonshemmingar, ikkje berre for 
rørslehemma. Rådet ønskjer òg å vere involvert i planprosessen for nybygg. Planar og teikningar må 
vere klart til å presenterast for rådet før sjølve bygginga tek til."    
 
AVRØYSTING 
Tilrådinga vart samrøystes vedteke. 
 
 

RFF - 009/18 VEDTAK: 

Tilråding til heradsstyret:  
 
"Rådet ønskjer å slutte seg til eldrerådet si tilråding. I tillegg ønskjer rådet at det skal leggjast vekt 
på universell utforming under bygginga av nye omsorgsbustader. Det er viktig å presisere at det 
bør leggjast vekt på universell utforming for alle slags typar funksjonshemmingar,  ikkje berre for 
rørslehemma. Rådet ønskjer òg å vere involvert i planprosessen for nybygg. Planar og teikningar 
må vere klart til å presenterast for rådet før sjølve bygginga tek til."    
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Til å skrive under møteprotokollen saman med utvalsleiar vart desse valde: Åse Olsnes og Knut 

Tormod Bruvik. 

 

 

Lonevåg, 08.03.18 

 

 

Marie Koksvik Thorsen 

utvalssekretær 

 

  

 

 

---------------------------------                     -----------------------------                                  ------------------------------- 

Kåre Hagebø                                           Åse Olsnes                                                      Knut Tormod Bruvik        

utvalsleiar 
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